
Zápisnica  
 

z  verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli  
zo dňa 27. marca 2009 

 
Prítomní :   
JUDr. Jozef Domiňák – starosta obce   
Poslanci:   Ing. Iveta Kanderková, Daniel Bebej, Jozef Domiňák, Bc. Pavol Kudzbel, Peter Kontra 
Hl. kontrolór:  Viera Bebejová   
Neprítomní poslanci: Pavol Loffaj, Ján Poštek – obidvaja ospravedlnení 
Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny   
 
K bodu číslo 1: Otvorenie  
Starosta obce JUDr.  Jozef Domiňák  privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a občanov obce. Skonštatoval, 
že sú prítomní piati poslanci a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania 
Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy. Poslanci nepredložili 
žiadne návrhy. Starosta navrhol doplniť program v bode 9 o písm.b), a to o žiadosť Ing. Ľudovíta Turčáka, bytom 
Medvedzie č.164/46, Tvrdošín o posúdenie štúdie MVE pod Venckovom. Žiadosť bola doručená na Obecný úrad 
v Podbieli dňa 26.03.2009 a preto nemohla byť predložená poslancom spolu s ostatnými materiálmi na rokovanie. 
K návrhu nemal nikto pripomienku a všetci prítomní poslanci jednohlasne schválili doplnenie programu. Nakoniec všetci 
prítomní poslanci hlasovaním „za“ odsúhlasili celý program rokovania. 
Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.  
 
K bodu číslo 3: Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  
Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov Bc. Pavla Kudzbela a Petra Kontru. Hlasovaním „za“ Bc. Pavla 
Kudzbela boli 4 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ Petra Kontru boli 4 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania.  
Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák určil za overovateľov zápisnice poslancov Ing. Ivetu Kanderkovú a Jozefa 
Domiňáka.  Za zapisovateľa zápisnice určil Mgr. Patríciu Korčuškovú. 
 
K bodu číslo 4:  Prerokovanie návrhu Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Podbiel 
Starosta pripomenul poslancom, že ešte v roku 2007 schválilo obecné zastupiteľstvo zámer vypracovania Plánu 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Podbiel (ďalej len PHSR), dokumentu nevyhnutného pre prípravu projektov 
so žiadosťami na eurofondy. Jeho vyhotovením bola poverená Agentúra Sever z Dolného Kubína, riaditeľa ktorej 
starosta osobne privítal na rokovaní a vyzval ho k prezentácii diela. František Jedinák názorne prostredníctvom 
dataprojektoru prezentoval stav pripravenosti a rozpracovanosti PHSR. Uviedol, že na jeho úplné dokončenie potrebuje 
agentúra ešte jeden mesiac. Starosta upozornil, že bude pripravený dotazník, v ktorom poslanci budú môcť uviesť 
aktivity, ktoré v obci chýbajú, samozrejme v súlade s územným plánom obce a tento bude na nasledujúcom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva aj schvaľovaný. Potom otvoril k tomuto bodu diskusiu. V diskusii nevystúpil žiaden poslanec. 
K prednesenej prezentácii PHSR nemal nikto pripomienky. Na záver upovedomil prítomných, že je potrebné schváliť 
PHSR na zasadnutí OZ, ktoré bude koncom mája 2009 a navrhol poslancom zobrať tento bod programu na vedomie. 
 
K bodu číslo 5:  Zaujatie stanoviska obecného zastupiteľstva k návrhu právneho zástupcu Ľubomíry Brnovej 
JUDr. Miroslava Bachynca na vyplatenie náhrady za stratu na zárobku pre Ľubomíru Brnovú vo výške 13,473,54 
€ (407 tisíc Sk) 
Starosta obce informoval poslancov o prebiehajúcom právnom spore s bývalou zamestnankyňou p. Ľubomírou Brnovou, 
ktorú zastupuje JUDr. Miroslav Bachynec. Okresnému súdu v Dolnom Kubíne bol dňa 13.02.2009 doručený návrh, aby 
Obec Podbiel uhradila náhradu za stratu na zárobku pani Brnovej v celkovej výške 13.473,54 € s 9,5 %-ným úrokom z 
omeškania. Právna zástupkyňa Obce Podbiel JUDr. Veronika Leppová doporučila, aby sa Obecné zastupiteľstvo 
v Podbieli k tomuto vyjadrilo a takýto návrh zamietlo. Preto aj starosta navrhol zamietnuť takúto výšku náhrady, pretože 
je predpoklad, že návrh v takejto výške nebude akceptovaný ani súdom. Starosta sa opýtal na pripomienky. Keďže nikto 
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nemal, dal hlasovať. Hlasovaním „za“ zamietnutie návrhu právneho zástupcu Ľubomíry Brnovej JUDr. Miroslava 
Bachynca na vyplatenie náhrady za stratu na zárobku vo výške 13.473,54 € s 9,5 %-ným úrokom z omeškania boli 
všetci prítomní poslanci. 
 
K bodu číslo 6:  Schválenie Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podbiel č. 1/2009 o zmene 
a doplnení niektorých všeobecne záväzných nariadení obce v súvislosti so zavedením meny euro v Slovenskej 
republike  
Starosta obce upozornil, že ostali neupravené niektoré VZN v súvislosti s prechodom na menu euro, a to č.6/2007, 
č.9/2007 a č.1/2008. VZN boli vystavené na vývesnej tabuli v zákonom stanovenej lehote, pričom neprišli k nim žiadne 
pripomienky. Boli doručené aj poslancom a hlavnému kontrolórovi obce, ktorý taktiež nemal žiadne pripomienky. 
Starosta otvoril diskusiu, do ktorej sa nikto neprihlásil. Hlasovaním „za“ návrh VZN boli všetci 5 prítomní poslanci. 
 
K bodu číslo 7: Schválenie zakúpenia insígnií Obce Podbiel 
Starosta obce informoval, že finančné prostriedky na zakúpenie insígnií obce boli schválené už v rozpočte obce na tento 
rok, avšak je ešte potrebné stanovisko obecného zastupiteľstva k tomu, aký tvar insígnie majú mať podľa ponukového 
listu. Ďalej uviedol, že v súčasnosti Obec Podbiel nemá takýto symbol obce, len insígniu so štátnym znakom zavesenú 
na trikolóre, ktorá sa používa pri svadobných obradoch, ktoré ale Obec Podbiel nemá právo vykonávať.  Poslanci 
podporili tento zámer a hlasovaním „za“ jednohlasne schválili zakúpenie insígnií obce podľa ponukového listu 
spoločnosti Symbolika Dekorum Hlohovec, s.r.o., pod typovým označením C2. 
 
K bodu číslo 8:  Informácie starostu obce 
Starosta obce informoval poslancov: 

a) o postupe prác na cestnom obchvate obce Podbiel (komunikácia R3). Uviedol, že 02.04.2009 sa v obci Krivá 
uskutoční stretnutie zástupcov Národnej diaľničnej spoločnosti s predstaviteľmi obcí Oravy, ktorých sa tento 
obchvat týka.  Prebiehajú prípravné práce na vydanie územného rozhodnutia. Bol pozmenený projekt cesty 
a z pôvodne polovičného profilu sa bude realizovať príprava na profil diaľnice. Na úsek cesty Nižná – Dlhá n.Or. 
bude projekt vypracovaný do 30.09.2009 a samotná realizácia by sa mala začať v roku 2011. Starosta ďalej 
objasnil situáciu týkajúcu sa zjazdu z R3 pri našej obci, ktorý bude naďalej presadzovať. Do diskusie sa zapojili 
aj poslanci a občania. Tento bod berú poslanci na vedomie. 

b) o stave vo veci prípravy projektu v rámci operačného programu eurofondov  4.1 Regenerácia sídiel. Starosta 
vysvetlil súčasnú situáciu ohľadne tohto projektu, v ktorom by išlo o výstavbu chodníkov v obci, rekonštrukciu 
cesty na Zámostí, úpravu verejného priestranstva pri kostole a na Bobrovej rali, pretože sa zmenili kritériá, je 
potrebné mať vypracovaný PHSR, navýšila sa minimálna žiadané suma, projekt sa týka už len regenerácie 
centrálnych častí sídiel, čo v praxi znamená, že zrejme nebude možné realizovať časť pripravovaného projektu 
rekonštrukcia ciest a výstavba chodníka na Zámostí. Je tiež potrebné je dokladovať vlastníctvo atď.. Na 
podanie žiadosti máme zaregistrovaný termín do 30.08.2009. Dovtedy sa musíme s týmito otázkami 
vysporiadať. Poslanci berú tento bod na vedomie.   

c) o výsledku šetrenia vo veci žiadosti Ing. Jarmily Masnej o stanovisko Obce Podbiel k výstavbe malej vodnej 
elektrárne na Studenom Potoku v k.ú. Podbiel. V mesiaci január 2009 obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie 
k predloženej žiadosti. Miestnym šetrením sa ale zistilo, že žiadateľka má vypracovaný projekt na MVE v inej 
lokalite, v ktorej ÚPN počíta s priemyselnou výstavbou. Novú žiadosť menovaná aj napriek výzve nepodala. 
Preto starosta navrhol zrušiť predmetné uznesenie. „Za“ jeho zrušenie boli 4 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania.  

 
K bodu číslo 9:  Žiadosti občanov 

a) Ing. Viliama Karisného a manželky Danky o odkúpenie pozemku od Obce Podbiel. Menovaní žiadajú 
o odkúpenie podielu Obce Podbiel 13/36-ín na pozemku, ktorý sa nachádza vo dvore pri ich rodinnom dome 
sú. č. 268. Starosta uviedol, že ide o majetok, ktorého vrátenie p. Margite Plavákovej už v roku 2004 schválilo 
obecné zastupiteľstvo za 1,- Sk, ale k dnešnému dňa nedotiahla jeho prevod. Stále má však záujem si ho 
vysporiadať. Bude vyzvaná predložiť novú žiadosť v termíne do nasledujúceho rokovania OZ, v ktorej  presne 
identifikuje parcely, o ktorých vrátenie obec žiada. Stanovisko finančnej komisie, ktorá doporučuje žiadosť 
odložiť, prečítala Ing. Iveta Kanderková. Starosta navrhol prijať uznesenie, ktorým obecné zastupiteľstvo 
žiadosť odloží až do rozhodnutia o žiadosti Margity Plavákovej.  Hlasovaním „za“ boli všetci prítomní poslanci.  
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b) žiadosť Ing. Ľudovíta Turčáka, bytom Medvedzie č. 164/46, Tvrdošín o posúdenie štúdie MVE pod Venckovom. 
Stavba by mala stáť v k.ú. Nižná, ale prípojka el. vedenia bude vedená v k.ú. Podbiel. Podrobnejšie informácie 
poskytol prítomný Ing. Ľ.Turčák. Uviedol, že ku el. prípojke potrebuje stanovisko obecného zastupiteľstva. 
Starosta prečítal návrh na uznesenie. Keďže nikto nemal iný návrh, hlasovaním „za“ boli všetci prítomní 
poslanci.  

 
K bodu číslo 10:   Interpelácie poslancov a občanov 
Starosta obce vyzval poslancov a občanov do diskusie. Keďže sa nikto neprihlásil, pristúpil k ďalšiemu bodu programu.  
 
K bodu číslo 11:   Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom obce za účasť a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Ing. Iveta Kanderková .................................... 

 
Jozef Domiňák                   ................................... 

 
 
  
 
 
                        JUDr. Jozef Domiňák  
                starosta  obce 
 
 Prílohy : - uznesenie číslo 2/2009 
   - pozvánka 1 ks 
  - prezenčná listina 2 ks 
  - VZN č.1/2009 
  - návrh insígnií obce 
  - žiadosti 


